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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 14 D´OCTUBRE DE 2021 

 
Identificació de la sessió: 

Núm. PLE2021000007  

Caràcter: Sessió Ordinària 

Data: 14 d´octubre de 2021 

Hora d’inici: 20:00h 

Hora de fi: 20:30h 

Lloc: Telemàtic 

 

Hi assisteixen: 

Marc Uriach Cortinas, Alcalde 

Jose Antonio Peinado Garcia, Regidor 

Sylvia Sancho Badell, Regidora 

Josep Maria Duart Montoliu, Regidor 

Raul Cañete Piñar, Regidor 

Jordi Esmandia Barenys, Regidor 

Marta Clopes Cardona, Regidora 

Maria Josefa Pacheco López, Secretaria accidental 

Raquel Brosa Martinez, Regidora 

Olga Hernaiz Olias, Regidora 

Ordre del dia 

1.- Part resolutiva 
1.1.- Aprovació, si s'escau, acta de la sessió anterior 
1.2.- Incorporació dels municipis de Sant Pere de Vila Major i  Cànoves i Samalús a la Comunitat de 
municipis de Baix Montseny 
1.3.- Donar compte de l'aprovació de les línies fonamentals del pressupost 2022 
2.- Control òrgans de govern 
2.1.- Donar compte dels Decrets d'Alcaldia 
2.2.- Precs i preguntes 
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Desenvolupament de la sessió 
 
Un cop la Secretària accidental ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui  iniciar la 
sessió, es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
 
El Sr. Alcalde dóna per iniciada la sessió plenària de data 14 d’octubre. Li dona la benvinguda novament 

al Regidor, el Sr. Jordi Esmandia, dient que contents que estigui de nou en el Ple entre nosaltres, de veritat 

de bon cor i també  dóna la benvinguda  a la Mª Jose, que avui farà les funcions de Secretària accidental 

perquè la Sra. Ana Mª Chacón avui no hi és. El Sr. Alcalde recorda que s’han de tenir els micròfons apagats 

i que entén que el portaveu en el Ple que es celebra serà en Jordi avui.  

 
1.0.- Part resolutiva 

1.1.- Aprovació, si s'escau, acta de la sessió anterior 

El Sr. Alcalde dona pas al primer punt del Ple que es l’aprovació de l’acta del Ple anterior i demana al Grup 

ERC si tenen algun comentari a fer. El Sr. Jordi Esmandia diu que tot correcte. El Sr. Alcalde sotmès a la 

consideració del Ple l’acta de la sessió anterior, celebrada amb caràcter ordinari el dia 30 de setembre de 

2021. 

Sotmesa a votació, es aprovada per unanimitat. 

 1.2.- Incorporació dels municipis de Sant Pere de Vila Major i  Cànoves i Samalús a la Comunitat de 

municipis de Baix Montseny 

El dia 29 de març de 2019, a Sant Celoni, es va signar la Declaració dels Municipis integrants del Baix 
Montseny, per part dels seus alcaldes i alcaldesses, que recull el següent: 
 

1. Ens comprometem a formalitzar el decret d’alcaldia corresponent per constituir de forma inicial la 

Comunitat de Municipis del Baix Montseny abans del 26 de maig de 2019. 

2. Un cop resolt el decret d’alcaldia per part dels municipis que integren la Comunitat, l’alcalde o 

alcaldessa amb el nombre d’habitants més elevat l’haurà de sotmetre a informació pública durant 

vint dies hàbils. Els alcaldes o alcaldesses de la resta de municipis ordenaran la inserció de 

l’esmentat decret d’alcaldia en els seus taulers d’edictes municipals.  

3. Un cop esgotat el termini d’informació pública i resoltes, si s’escau, les al·legacions presentades 

pel municipi en que s’hagin presentat, es sotmetrà a votació del ple de cada corporació dels 
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municipis integrants de la Comunitat la constitució d’aquesta i el Conveni que la regula abans del 

30 de setembre de 2019.   

4. Volem manifestar, a més, la nostra voluntat de seguir les disposicions marcades pel Conveni que 

regula la Comunitat de Municipis del Baix Montseny. 

Entre els mesos de maig i juliol, els alcaldes i alcaldesses dels municipis d’Arbúcies, Breda, Campins, Fogars 

de Montclús, Gualba, Llinars del Vallès, Montseny, Sant Antoni de Vilamajor, Sant Celoni, Sant Esteve de 

Palautordera, Santa Maria de Palautordera, Vallgorguina i Vilalba Sasserra van aprovar els decrets 

d’alcaldia conforme es volia constituir una Comunitat de Municipis en base al Decret Legislatiu 2/2003 del 

Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya (TRLMRLCAT), amb l’objectiu d’implementar 

el Pla Estratègic per al Desenvolupament Local i l’Ocupació del Baix Montseny.  

 
Amb posterioritat, els plenaris dels esmentats Ajuntaments van adoptar els acords d’aprovar la constitució 
de la Comunitat Municipis del Baix Montseny i aprovar definitivament el conveni que la regula. 
 
Per part de l’Ajuntament de Sant Celoni, com a municipi amb més habitants, es va procedir a efectuar les 
publicacions previstes en l’article 125.5 TRLMRLC. 
 
En data 13 de desembre de 2019, l’Alcaldia de Sant Pere de Vilamajor va resoldre, entre d’altres, declarar 
la voluntat del municipi de Sant Pere de Vilamajor d’adherir-se a la Comunitat de Municipis del Baix 
Montseny per ser-ne considerat membre de ple dret subjecte a les obligacions detallades en el Conveni 
que regula la Comunitat. 
 
El Consell de la Comunitat de Municipis del Baix Montseny, en sessió de 13 de novembre de 2020, va 
adoptar els següents acords: 
 
“1.- Aprovar inicialment la incorporació del municipi de Sant Pere de Vilamajor com a nou membre de la 
Comunitat Municipis del Baix Montseny. 
 
2.- Aprovar inicialment la modificació del Conveni que regula la Comunitat de Municipis del Baix Montseny 
d’acord amb el text que figura com annex a la present proposta. 
 
3.- Sotmetre el present acord a informació pública per un termini de 20 dies hàbils, a efectes de que 
qualsevol interessat pugui presentar les al·legacions que estimi pertinents, mitjançant la inserció del 
corresponent anunci al BOP. Transcorregut aquest termini sense que s’hagin presentat al·legacions, 
s’entendrà aprovat definitivament sense necessitat de nou acord. 
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4.- Aprovat definitivament, l’acord d’incorporació i de modificació del conveni haurà de ser ratificat per 
part dels Plens de tots els Ajuntaments que integren la Comunitat i es publicarà de forma preceptiva en 
els respectius taulers d’edictes.” 
 
L’esmentat acord fou sotmès a informació pública per un termini de vint dies hàbils mitjançant publicació 
al BOP sense que durant aquest termini es formulessin al·legacions, tal i com es desprèn del certificat que 
figura a l’expedient. 
 
En data 11 de novembre de 2020, l’Alcaldia de Cànoves i Samalús va resoldre, entre d’altres, declarar la 
voluntat del municipi de Cànoves i Samalús d’adherir-se a la Comunitat de Municipis del Baix Montseny 
per ser-ne considerat membre de ple dret subjecte a les obligacions detallades en el Conveni que regula 
la Comunitat, resolució que fou ratificada per acord plenari de 26 de novembre de 2020. 
 
El Consell de la Comunitat de Municipis del Baix Montseny, en sessió de 26 d’abril de 2021, va adoptar els 
següents acords: 
 
“1.- Aprovar inicialment la incorporació del municipi de Cànoves i Samalús com a nou membre de la 
Comunitat Municipis del Baix Montseny. 
 
2.- Aprovar inicialment la modificació del Conveni que regula la Comunitat de Municipis del Baix Montseny 
d’acord amb el text que figura com annex a la present proposta. 
 
3.- Sotmetre el present acord a informació pública per un termini de 20 dies hàbils, a efectes de que 
qualsevol interessat pugui presentar les al·legacions que estimi pertinents, mitjançant la inserció del 
corresponent anunci al BOP. Transcorregut aquest termini sense que s’hagin presentat al·legacions, 
s’entendrà aprovat definitivament sense necessitat de nou acord. 
 
4.- Aprovat definitivament, l’acord d’incorporació i de modificació del conveni haurà de ser ratificat per 
part dels Plens de tots els Ajuntaments que integren la Comunitat i es publicarà de forma preceptiva en 
els respectius taulers d’edictes.” 
 
L’esmentat acord fou sotmès a informació pública per un termini de vint dies hàbils mitjançant publicació 
al BOP sense que durant aquest termini es formulessin al·legacions, tal i com es desprèn del certificat que 
figura a l’expedient. 
 
Consta a l’expedient informe jurídic. 
 
Fonaments de dret: 
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1. El conveni regulador de la Comunitat regula en el seu article 10 les condicions per a la incorporació de 
nous membres a la Comunitat. 
 

L’apartat primer del citat article disposa el següent: 

“Article 10.1. Condicions. 
 
Un cop constituïda la Comunitat podran incorporar-se nous municipis, en les condicions que el propi 
Consell acordi, adherint-se, en tot cas, al conveni que regula la Comunitat. La incorporació podrà fer-se 
per a tots o per a un servei concret, sempre que els objectius i els interessos siguin coincidents amb els 
de la Comunitat.” 
 
L’article en qüestió permet la incorporació de nous membres un cop la Comunitat estigui constituïda. Per 
tant, els membres que la integren no són immutables sinó que són susceptibles de canviar ja sigui per la 
incorporació de nous membres, com succeeix en el present cas, o per la separació dels existents, 
possibilitat prevista en l’article 11 del Conveni regulador. 
 
2. Per un altre costat, el procediment que cal seguir per a la incorporació de nous municipis en la 
Comunitat un cop rebuda la sol·licitud per part d’un municipi es troba en l’article 10.2. “Procediment” del 
Conveni regulador que preveu el següent: 
 
“a) El municipi interessat en associar-se enviarà a la Presidència del Consell de la Comunitat, certificació 
del Decret de l’Alcaldia de l’Ajuntament on es manifesti la seva voluntat d’ingressar a la Comunitat i la 
proposta dels mitjans econòmics que aportaria, així com materials i personals si fos el cas. 
 
b) La Presidència del Consell convocarà un Consell extraordinari per donar coneixement a la resta 
d’integrants sobre la voluntat de l’entitat sol·licitant, sense perjudici que pugui incorporar-se aquest punt 
a l’ordre del dia de la propera reunió ordinària prevista. En aquest Consell tindrà veu l’alcalde o alcaldessa 
del municipi que vol ingressar a la Comunitat. 
 
c) Si el Consell accepta la incorporació del nou municipi es variarà el funcionament de la Comunitat, 
respecte el nombre de membres del Consell i les aportacions econòmiques dels municipis. 
 
d) L’acord del Consell sobre la incorporació del nou membre i la consegüent modificació del Conveni de la 
Comunitat es sotmetrà a informació pública durant un període de 20 dies hàbils, mitjançant la inserció 
d’un anunci al Butlletí Oficial de la Província corresponent. Transcorregut aquest termini si es presenten 
al·legacions es resoldran. 
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e) El Conveni resultant serà ratificat per part dels plens tots els ajuntaments que integren la Comunitat i 
es publicarà de forma preceptiva en el seus taulers d’edictes. Un cop s’hagi ratificat per tots els municipis 
que integren la Comunitat, l’acord d’incorporació es considerarà definitivament aprovat, publicant-se la 
modificació en el Butlletí Oficial de la Província corresponent i una referència en el Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya.” 
 
Es proposa al Ple l’adopció dels següents acords:  
 
Primer: Ratificar l’acord del Consell de la Comunitat de Municipis del Baix Montseny adoptat en sessió de 
13 de novembre de 2020 d’incorporació del municipi de Sant Pere de Vilamajor com a nou membre de la 
comunitat Municipis del Baix Montseny i de modificació del conveni regulador 
 
Segon: Ratificar l’acord del Consell de la Comunitat de Municipis del Baix Montseny adoptat en sessió de 
26 d’abril de 2021 d’incorporació del municipi de Cànoves i Samalús com a nou membre de la Comunitat 
Municipis del Baix Montseny i de modificació del conveni regulador. 
 
Tercer:  Un cop s’hagin ratificat els dos acords esmentats del Consell de la Comunitat de Municipis del 
Baix Montseny per tots els municipis que integren la Comunitat, l’acord d’incorporació es considerarà 
definitivament aprovat, publicant-se la modificació en el Butlletí Oficial de la Província corresponent i una 
referència en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya. 
 
Quart: Notificar el present acord a la Comunitat de Municipis amb la corresponent instrucció dels 
recursos que contra aquest poden interposar-se. 

El Sr. Alcalde comença explicant que Gualba ja forma part d’aquesta comunitat de municipis del Baix 

Montseny creada al 2019 que es va formalitzar mitjançant decret d’Alcaldia per constituir de forma inicial 

la comunitat, va estar a informació pública i es va acceptar en una votació al Ple. Més tard, s’han anat 

incorporant altres, com es el cas de Sant Pere de Vilamajor i Cànoves i Samalús. El que s’ha de fer en 

aquest ple, es ratificar els acords del Consell de la Comunitat de Municipis del Baix Montseny per tots els 

municipis i incorporar aquests dos municipis. 

El Sr. Alcalde demana el sentit del vot del grup ERC i en Sr. Jordi Esmandia comenta que d’acord, per tant 

es procedeixi a l’aprovació per unanimitat. 

Sotmesa a votació, la proposta s’aprova per unanimitat. 
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1.3.- Donar compte de l'aprovació de les línies fonamentals del pressupost 2022 

El Sr. Alcalde dona compte al Ple del Decret d’Alcaldia núm. 354 de data 14 de setembre de 2021, 

d’aprovació de les línies fonamentals del pressupost 2022, que es transcriu:  

 

“Incoat el procediment per a l'aprovació de les Línies Fonamentals del Pressupost i elaborada la memòria 
de les Línies Fonamentals del Pressupost per a l’any 2022. 
 
Vistos els informes de la Secretaria Interventora en relació a les Línies Fonamentals del Pressupost i al 
compliment de les regles fiscals 
 
Atès que les Línies Fonamentals del Pressupost per a l’any 2022 han de ser aprovades i trameses al 
Ministeri d’Hisenda i Funció Pública. 
 
Vista la Directiva 2011/85/UE del Consell de 8 de novembre de 2011; l'article 27 de la Llei Orgànica 2/2012, 
de 27 d'abril, d'estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera; els articles 4, 5, 6 i 15 de l'Ordre 
HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament 
d'informació previstes en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'estabilitat pressupostària i sostenibilitat 
financera i l'article 168.1 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat pel Reial 
decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març. 
 

RESOLC 
 
PRIMER. Aprovar les Línies Fonamentals del Pressupost per a l’any 2022 elaborades per aquesta 
Corporació tal i com s’especifica a l’article 27 de la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'estabilitat 
pressupostària i sostenibilitat financera que serviran de base per a l'elaboració del Pressupost de l'any 
2022. 
 
SEGON. Remetre les Línies Fonamentals del Pressupost de l'Ajuntament al Ministeri d'Hisenda i Funció 
Pública pels mitjans telemàtics habilitats a aquest efecte. 
 
TERCER. Donar compte del present decret en la propera sessió del Ple que se celebri. ”  
 

El Sr. Alcalde dona pas al punt 3 del ple indicant que és un tràmit rutinari que cada any ens fan presentar 

i que en el Ple és donar compte de les línies fonamentals del pressupost 2022. Com ja us he comentat 

cada any es presenta I el que es fa és una estimació del pressupost 2022 tenint en compte com va el 

tancament I la liquidació del 2021 i dels anys anteriors. Son molt similars. El que es fa es presentar 
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l’estimació i a l’hora de preparar el pressupost pot variar ja que com us he indicat és una estimació. El Sr. 

Alcalde comenta que es donar compte i demana al grup d’ERC si tenen alguna qüestió a comentar. 

I, el Ple es dona per assabentat 

2.0.- Control òrgans de govern 

2.1.- Donar compte dels Decrets d'Alcaldia 

El Sr. Alcalde dona compte dels decrets d’alcaldia, que van del núm. 251/2021 al 409/2021. 

El Sr. Alcalde pregunta al Sr. jordi Esmandia si volen comentar alguna qüestió en particular. El Sr. Jordi 

Esmandia diu que es molt extensa, que estan molt ben explicats I res en concret. El Sr. Jordi Esmandia 

demana si el grup de Junts per Gualba vol destacar cap en especial I el Sr: Alcalde li contesta que això ho 

ha de fer el grup ERC. El Sr. Jordi Esmandia afegeix que hi ha un decret en concret que li ha cridat l’atenció 

però que hi ha dades confidencials, que sembla ser que la iniciativa ha estat per part del col·lectiu de 

serveis socials, que no recorda el decret però si que es tracta del pagament d’un lloguer, pregunta si ha 

estat la iniciativa de serveis socials i si sap el decret en concret. El Sr. Alcalde comenta que al llarg de l’any 

s’aproven diferents ajuts de diferents despeses i com molt bé diu és una proposta de serveis socials i son 

dades confidencials. 

I, el Ple es dona per assabentat. 

2.2.- Precs i preguntes 

A continuació el Sr. Alcalde dona pas al punt de Precs I preguntes. El Sr. Alcalde demana fer una 

puntualització dient que les preguntes haurien d’entrar per escrit, segons diu la normativa, 24 hores com 

a mínim abans del Ple,  que les han entrat aquest matí i mirem de complir una mica la normativa en aquest 

cas. Dit això, pregunta si les formulen i nosaltres les contestem, i diu que han  fet arribar en una sola 

pregunta, dues. 

La Sra. Olga Hernaiz demana el torn de paraula i comenta que ella li ha preguntat alguna vegada a la 

Secretaria, la Sra. Ana, ja que a vegades es trobava que no podia entrar les preguntes per la feina i 

demanava fins quin moment ho podia fer i la Sra. Ana sempre li ha dit que fins el mateix dia del Ple al matí 

es podien entrar, si no es així, diu que prenen nota. 

El Sr. Alcalde diu que la normativa diu que 24 hores abans, que no passa res, però que mirem de fer-ho 

correctament, com a mínim són 24 hores abans de la celebració del Ple.  

El Sr. Jordi Esmandia dóna el torn de paraula a la Sra. Raquel Brosa per a que llegeixi les preguntes. 
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La Sra. Raquel llegeix íntegrament:  
- Durant l’estiu es va observar que les bombes de sanejament del Polígon de Gualba de Baix no 

funcionaven correctament, el sobreeixidor vessava les aigües fecals a la Tordera un altre cop, 
perquè ha tornat a passar? No funciona bé el sistema de bombeig nou? 

- Hi ha alguna actuació prevista per a deixalles que es llencen pels vorals i per camins, camps, etc? 
 

El Sr. Alcalde dona el torn de paraula al Sr. Jose Antonio Peinado Garcia.  
 
El Sr. Jose Antonio Peinado Garcia comença dient que en relació a la primera pregunta de si funciona 
malament el sistema de bombament del Polígon, la resposta es no. Pel que diu la Raquel és una cosa que 
va observar a l’estiu I han passat molts dies i hauria de donar més detalls del dia exacte per preguntar 
exactament que podia haver passat. Suposa que si realment no funcionaven les bombes seria perquè  
deuria haver saltat o perquè es van encallar les bombes. Deuria ser una cosa excepcional i a dia d’avui les 
bombes funcionen correctament. Diu que ja ha explicat moltes vegades que el funcionament del 
sanejament es revisa diàriament juntament amb les arquetes de les depuradores i si es detecta alguna 
cosa, es busca la solució o es fa l’actuació que es considera pertinent.  
 
La Sra. Raquel Brosa interromp dient que una de les dates en el que es va detectar l’abocament va ser el 
06 d’agost, que te fotos però no del sobreeixidor perquè hagués quedat ficada dintre del llot perquè anava 
a passejar travessant les pedres del riu i successivament més dies que ja anat a caminar ha vist que baixava 
menys, i que no es d’un dia sinó que ha passat varis dies. Diu que va  comentar-li a l’Alex perquè el va 
trucar perquè no hi havia aigua al casal i a la mateixa trucada li va comentar i ell li va dir que ell ho revisa 
cada dia que funcioni be. Diu que l’altre dia va veure que hi havia la cuba Escobar i que no sap si hi havia 
cap problema. Diu que no només ella, sinó altres veïns que van a caminar ho han observat moltes vegades 
i pudors molt fortes. Diu que no va poder fer més fotos perquè sinó em quedava encallada, que vam dir 
que ho havíem posat nou...en teoria hauria de funcionar bé, com es va comentar en el darrer ple ordinari, 
que està interessada en saber que passa perquè ja es molt recurrent i que li dona la sensació que no es 
puntual. Diu que el dia 06 d’agost no hi va haver cap pluja forta, que les bombes del seu pati quan fa 
tempesta es paren però que el dia 06 d’agost no hi va haver cap tempesta ni pluja ni res, i que  es pregunta 
perquè les pudors i el form de la Tordera. 
 
El Sr. Antoni Peinado pren el torn de paraula dient que no té constància del que està explicant la Sra. 
Raquel Brosa, que te constància de que estan funcionant correctament, que tal com es va explicar s’han 
posat dues bombes noves, que les que hi havia estaven una mica cascadetes i que quan no funcionen, i ja 
vam explicar en diferents ocasions, es quan es llencen pel wc coses que no s’han de llençar, les bombes 
s’encallen o perquè marxa la llum. Diu que ja va explicar que es va fer una inversió, que quan fallen es que 
es  soluciona el problema, i que no consta que estiguin fallant. 
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La Sra. Raquel Brosa diu que si un dia ho veu, avisarà perquè es vegi en directe.  
 
El Sr. Antoni diu que quan es detecti que avisi perquè diàriament passa la brigada i pel que ha comentat 
avui precisament, les bomben funcionen bé. Diu que un altre cosa es que al passatge Montnegre hi hagi 
alguna incidència, com  va passar fa poc i es va fer el buidatge de les arquetes. Diu que ja han explicat que 
de les arquetes i les basses de les depuradores es fa el manteniment dos cops l’any que ve la cuba i ho 
neteja.  
 
La Sra. Raquel Brosa insisteix que no parlava de la bomba del passatge Montnegre sinó que quan hi ha 
una tempesta forta normalment es paren, però que parla del polígon que a l’agost no hi havia cap 
problema de tempesta, “ojala” perquè estem amb problemes de sequera, que te present que es tiren 
tovalloletes però que al canviar les bombes entenia que no hauria de passar perquè es van posar noves. 
 
El Sr. Antonio Peinado insisteix que a data d’avui les bombes funcionen correctament. 
 
El Sr. Alcalde intervé dient que es una mica contradictori que si la brigada passa cada dia i es comprova 

que funciona correctament, tot i que pot ser que un dia puntualment deixin de funcionar. També diu que 

li agrairia que el dia que passi això avisi a l’Ajuntament i es pugui anar a veure en el moment per poder 

posar solució en aquell moment. 

La Sra. Raquel Brosa contesta que si, que és el que ha comentat a l’Antoni i que la propera vegada avisarà 

per a que ho veiem en directe. 

El Sr. Antoni Peinado diu que pel que fa a la segona pregunta pot explicar que si es en un abocament que 

es fa puntual ja sigui de restes de plantació, que es el que  passa a dos o tres zones del municipi, i el tema 

dels voluminosos, i que no sap si es això el que pregunta. 

La Sra. Raquel Brosa diu que ella pregunta en general, que es veu a tot arreu abocaments de poda, de 

deixalles, quan no es data de voluminosos, llaunes per tots els vorals, que hi ha un descontrol , el que hi 

ha i si està previst fer cap acció al respecte. 

El Sr. Antonio Peinado diu que més que pensada el que es fa es una actuació a mida que es van trobant 

els abocaments, no es pot fer una previsió de que avui està net el polígon i demà hi ha una tassa de wc i 

tres bosses de runa, com hi ha aquesta setmana. Del tema de les plantacions i voluminosos al bosc tampoc 

pots fer previsió,  quan es detecta o algun veí ens ho transmet,  fem la recollida pertinent perquè 

s’organitza a vegades estan allà. Diu que el municipi és gran i hi ha diferents punts d’abocament, sobre 

tot a torrent de Can Dansa, a Royal Park  sortint dels dipòsits hi ha dos zones, que ho sabem i  que per 

desgracia es una cosa que habitualment passa i s’ha de passar a recollir-ho. Pel que fa als voluminosos a 
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Gualba, diu que la carretera que puja a Gualba és de la Diputació i el manteniment  i conservació va al seu 

càrrec, i per tant es fan l’esbrossada de les herbes i la neteja de les llaunes que hi puguin haver. 

La Sra. Raquel Brosa diu que potser no ha formulat bé la pregunta i s’hi s’ha pensat en fer una campanya 

de conscienciació de que no es tiri, més de la recollida i dels controls que es fan quan es tiren deixalles, es 

refereix més a una acció de conscienciació de que la gent sigui més neta,  i diu que no ha formulat bé la 

pregunta. 

El Sr. Antoni Peinado diu que si tenen alguna proposta de com treballar la conscienciació ciutadana a nivell 

municipal i/o nivell, s’atreviria a dir mundial, de que no hi hagi aquests comportaments incívics, però 

podem parlar de molts, dels animals, de les caques, no sols de les deixalles. Diu que es un tema de 

conscienciació i ho sabem tots. Pel que fa a la conscienciació, diu es pot treballar però el que es fa cada 

dia és recollir tot el que es competència de l’Ajuntament i el que no podem requerir a qui sigui que ho 

reculli però el tema de la conscienciació es un tema, com la de residus, complicada. Diu que si tenen alguna 

proposta de com treballar aquesta conscienciació, sobre tot a nivell municipal, ens la facin arribar. Diu 

que es fan campanyes del tema de reciclatge, controls dels nostres guàrdies,  i el que no es pot fer es tenir 

una persona vigilant cada dia a veure qui aboca residus. Diu que l’Ajuntament actua amb el es troba i que  

la conscienciació  és una de les coses que s’han de treballar entre tots. 

El Sr. Alcalde pren el torn de paraula preguntant a Raquel si pensen que aquests abocaments incontrolats 

pels camins son els  veïns o la gent que ve de fora. 

La Sra. Raquel diu que no pot dir que ha estat aquest però que entén que en el Polígon hi ha gent que va 

a esmorzar tant transportistes com comercials  però potser també passa algú i tira la llauna,  i això també 

ho ha vist. 

El Sr. Alcalde comenta que parlar de conscienciació està molt bé pels veïns del poble però no per la gent 

que ve de fora ja és un tema més global a nivell de tothom. Diu que aquesta conscienciació la pots fer a 

Gualba i potser els veïns tindran més cura a no fer abocaments, però que  sobretot son abocaments que 

ha pogut fer gent de fora o que passa amb un cotxe i ho tira per la finestra. També li diu que s’ha referit a 

tot el poble i per tot arreu està igual, i que ell discrepa en això, i que  si que evidentment hi ha abocaments 

i aquests abocaments en el moment que es detecten es fa el possible a qui pertoqui per a retirar-ho, però 

diu que discrepa que sigui generalitzat a tot el poble. 

La Sra. Raquel Brosa diu que  a tot el poble hi ha camins, camps, llocs, però que no ha dit a tot el poble. 

El Sr. Antoni Peinado demana puntualitzar que cadascú té una  competència, que de vegades es diu es 

que en aquell camí o  camp hi ha no se que i que pensem que a vegades esta dins de propietats privades,  
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però que separem el que es competència municipal, el que pot ser de carreteres de la  Generalitat, el que 

pot ser de carreteres de la Diputació, el que pot ser en un terreny particular i que no te perquè entrar 

Ajuntament en un terreny particular a retira les deixalles, sinó que si li pot dir al particular que ho retiri.  

La Sra. Olga Hernaiz demana el torn de paraula i diu que ella treballa al Polígon de Gualba de baix i es cert 

que darrerament i ara ja fa unes setmanes s’ha recollit però que fa unes setmanes enrere hi havia un paler 

de roba, sofàs, etc. Pregunta si la recollida de residus es gestiona igual que al poble que al polígon i que si 

té un calendari diferent, que si la recollida de voluminosos es fa el primer dilluns de mes, que si demà 

buiden un pis sencer, cal esperar, i  que si funciona igual al Polígon. 

El Sr. Antonio Peinado explica que el funcionament és el mateix a tot el poble però precisament al Polígon 
i altres zones del municipi sovint o de tant en tant s’ha de fer recollides extraordinàries que costen diners. 
Diu que la brigada va recollint el que pot fins on arriba, que es una feina que avui està brut, ho netegen i 
demà torna a estar brut, sembla que no s’ha fet res però que es un continu. Diu que si hi ha una situació 
de desbordament cal fer una actuació extraordinària i es pot fer, tot i que la brigada també ho fa, arriba 
un moment que dius falta una setmana i ens esperem que passi, però també hi ha un debat i es que si ho 
deixes, sembla que es pot llençar més, però si ho reculls de seguida la gent pensa que com es fa la recollida 
doncs també ho deixen, estem en el dilema que si ho reculls molt ràpid fas bé i sinó ho recull tant ràpid 
també.  
 
Acabada la intervenció del Sr. Antoni Peinado, el Sr. Alcalde pren el torn de paraula dient que vol fer una 
puntualització vers la sequera que estem patint, fa molt de temps que no plou com hauria de ploure , avui 
sortia a les noticies el tema de com estan els pantans i la reserva d’aigua. Diu que a Gualba, com ve sabeu 
l’aigua que es fa servir és ve del pantà de Santa Fe, sinó plou es va buiden i de moment encara hi ha 
reserves. Diu també que  s’ha fet aquesta última actuació de la mina de les pedreres que dona un cop de 
mà en aquest sentit, i per tant es un altre recurs que tenim en cas de sequera. Però diu que estem en uns 
moments delicats, que de moment l’ACA ha dit que estem en un estat de prealerta en un nivell global, 
que això no comporta de moment cap restricció però hem de fer una crida de tenir una especial cura en 
el consum d’aigua. Diu que ho deixa dit al ple perquè creu que es un tema de vital importància.  
 
El Sr. Jordi Esmandia pren el torn de paraula per dir que donen tot el suport a la campanya i fer la promoció 
que puguin vers a tenir cura per l’aigua. 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretaria accidental, estenc aquesta acta. 
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